
REFERAT FRA MØTE I BJØDNA-TORES VENNER (BTV), 11.03.2021 

 

Til stede: Per Terje Haaland, Tone Marit Haaland, Dag Vaaland, Leif Rune Frafjord, Kåre Haaland, Olav Balle og 
Nina Hatleskog.  

 
01/21 Godkjenning av referat fra styremøte 07.10.2020. 

 
Referatet ble godkjent.  
 

 
02/21 Årsmøte 2020 

 
Det ble bestemt at årsmøtet skal foregå digitalt i år – som i fjor. Per Terje sendt ut 
årsmøtedokumentene 21. mars, og det er frist 20. april for alle medlemmer til å sende inn spørsmål og 
merknader/kommentarer. 
 
 

03.21 Aktuelle prosjekter. 
 
Familiearrangementet i juni er besluttet avlyst. Vi kan ikke planlegge større arrangementer før vi alle 
er fullvaksinert.  
 
Men vi kan arrangere mindre turer for styret, med eller uten «feller». Noen foreslo tur med bål og 
grilling i Sneldal …? Eller tur i Urdalen, Groslåtten, Hålandstølen eller Hatten …. Diskuteres senere. 
 
Miaren er satt på vent, Per Terje snakker med grunneieren (som er noe motvillig). 
Sneldal:  prosjektet med reparasjon av veien kjøres. Grunneier positiv. 10-15 personer i 1 dag – i 
august, det ble foreslått 20-21 august. 
 
Bjødna-Tore kvern: Ny ide fra Kåre om å sette opp kvernen på PT sin grunn, og skaffe vann vha renner. 
PT og Kåre på befaring. Litt byråkrati når graving så nær elven. Kåre lager en budsjettbeskrivelse – vi 
bør kunne få dette prosjektet delfinansiert. Kåre snakker også med Madla Historielag ang. kvernen i 
Lille Stokkavann. PT snakker med kommunen for å få nødvendige «løyver». 
 
Oppgradering av nettsiden: PT og LR møte med mulig «data-person» for å få klarert omfang/pris og 
realismen i dette prosjektet. 
 
Digitalarkiv: PT arranger kurs i dette til høsten. 
 

 
04/21 Eventuelt 

 
Budsjett: Det var enighet om at det er lurt å ha et enkelt årsbudsjett. 

 
Neste Styremøte: torsdag 27. mai, 2021. 

 
 
Nina Hatleskog, 05.04.2021. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 


